
Referat af generalforsamling i Grundejerforeningen Egesholm 

Dato: 24. februar 2025 

Fremmødte: 5 fra bestyrelsen og derudover 18 grundejere 

1. Valg af dirigent 

Jens Erik (nr. 19) blev foreslået og vedtaget. Jens Erik kunne konstatere at generalforsamlingen var lovligt 
varslet. 

2. Valg af stemmetællere 

Følgende blev valgt som stemmetællere: 

• Leif Holst (10) 

• Hans Steensen (38) 

• Hans Thomasen (43) 

3. Formandens beretning 

Formand Anne Sofie fremlagde beretningen, som blev godkendt uden spørgsmål fra de fremmødte. 

4. Fremlæggelse af regnskab 

Kasserer Henrik gennemgik regnskabet for året, som blev godkendt uden bemærkninger. 

5. Behandling af indkomne forslag 

Et forslag blev fremlagt af forslagsstilleren, der sammen med en tidligere beboer har stået for fældning og 
vedligeholdelse af et område. Det blev præciseret, at dette ikke omfatter træerne på det skrånende 
område, der tilhører kommunen. 

Det blev aftalt, at tre personer — Claus (nr. 47), Kristoffer (nr. 25) og Henrik (nr. 46) fra bestyrelsen — vil 
arbejde sammen om at finde en god løsning. Derudover blev Palle Kock nævnt som en person, der skal 
vurdere, hvad der teknisk set er forsvarligt i forhold til træerne. 

I forbindelse med budgetgennemgangen blev det besluttet at forhøje budgettet til fældning og oprydning 
fra 5.000 kr. til 10.000 kr., da der er behov for en flis maskine til bearbejdning af grenaffald. 



6. Næste års arbejde 

Bestyrelsen foreslår følgende arbejde i det kommende år: 

1. Forestå driften i henhold til vedtægterne. 

2. Foranstalte græsslåning på græsdækkede friarealer samt bag boligvejes vendepladser. 

3. Foranstalte vedligeholdelse af beplantningsbælter og sydlige stiareal. 

4. Foranstalte vedligeholdelse og snerydning af boligveje. 

5. Fortsættelse af arbejdet med at rydde træer i arealet mod Rådvedvej som besluttet på 

generalforsamlingen i februar 2024. 

6. Ad hoc-opgaver, der ikke medfører væsentlige udgifter udover det i budgettet vedtagne. 

7. Budget og fastsættelse af kontingent 

Der blev afsat 10.000 kr. til beplantning i det kommende års budget. 

Kontingentet forbliver uændret. 
Ingen yderligere kommentarer eller spørgsmål. 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

• Anne Sofie ønskede ikke genvalg. 

• Kristoffer (nr. 25) blev valgt til bestyrelsen. 

• Claus (nr. 47) blev valgt som 1. suppleant. 

• Hans (nr. 38) blev genvalgt som 2. suppleant. 

• Marc (nr. 49) blev genvalgt som bestyrelsesmedlem. 

9. Valg af revisor 

De nuværende revisorer blev genvalgt. 

• Jørn Christoffersen (14) 

• Steen Andersen (28) 

10. Eventuelt 

Der var ingen yderligere punkter under dette punkt. 

Marc Eliasen (Nr. 49) 
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Anne-Sofie Bjerregaard Christensen 


